

نموذج رقم (3-2-D) Form No. (3-2-D)

To: Jordan Securities Commission  
Amman Stock Exchange

Date: 2018/06/03

Ref: 241/2018

Subject: Increasing the company's capital

On this day, Sunday 3rd of June for the year 2018, an Extraordinary General Assembly Meeting for Al-Eqbal Investment Company was held at Four Seasons Hotel at 12:00 pm with attendance percentage of 70.297%, and the following decisions have been made during the meeting:

- 1- The consent of increasing the company subscribed, authorized and paid capital of from (30,000,000) Thirty Million Jordanian to become (60,000,000) Sixty Million Jordanian Dinar
- 2- The consent to cover the increasing capital amount of (30,000,000) by capitalize the Retained Earnings and convert it to free shares and distribute it as dividends to the shareholders in the ratio of 100% from the original shares of each shareholder
- 3- Amend the 3rd Article of the Memorandum of Association and the 6th Article from the Articles of Association to be as the following:  
  
(The company's capital consists of (60,000,000) Sixty Million Jordanian Dinar divided into 60,000,000 shares, the value of each share is One Jordanian Dinar.
- 4- Authorize the Board of Directors to complete the legal and official procedures related to the increasing in the concerned departments in the company.

Al - Eqbal Investment Co PLC

Head of Shareholders

Jacoub Rashed

السادة هيئة الأوراق المالية - فاكس: 5686830

السادة بورصة عمان - فاكس: 5664071

التاريخ: 2018/06/03

الرقم : 2018/241

الموضوع: زيادة رأس المال

عقد يوم الاحد الموافق 2018/06/03 اجتماع هيئة الأوراق المالية عادي لشركة الإقبال للاستثمار وذلك في فندق الفورسيزونز الساعة الثانية عشرة ظهراً وبنسبة حضور 70,297% حيث تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية :

- 1- الموافقة على زيادة رأس مال الشركة المصدر والمكتتب والمدفوع من (30,000,000) ثلاثون مليون دينار ليصبح رأس مال الشركة المصدر به (60,000,000) ستون مليون دينار.
- 2- الموافقة على تغطية مقدار الزيادة البالغة (30,000,000) ثلاثون مليون دينار عن طريق رسملة ارباح مدورة وتوزيع الزيادة كأسهم مجانية على المساهمين بنسبة 100% من أسهمهم كل بنسبة مساهمته في رأس المال الشركة.
- 3- تعديل المادة (3) من عقد التأسيس والمادة (6) من النظام الأساسي لتتصبج كل منها (يتألف رأس المال الشركة المصدر به (60,000,000) ستون مليون دينار اردني مقسمة الى (60,000,000) ستون مليون سهماً قيمة كل سهم دينار اردني واحد.
- 4- تفوض مجلس الإدارة باستكمال الإجراءات القانونية والرسمية المتعلقة بالزيادة من خلال الدوائر المعنية في الشركة.

شركة الإقبال للاستثمار

رئيس قسم المساهمين

يعقوب راشد

شركة الإقبال للاستثمار  
Al - Eqbal Investment Co. Ltd.